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Zapytanie

ws. wykorzystania Kopca Wolności

Szanowny Panie Prezydencie,



w 2018 roku oddano po modernizacji Kopiec Wolności przy poznańskiej Malcie. Jednak, 
poza wyjątkami w niektóre Święta Narodowe, wciąż pozostaje niedostępny dla 
zwiedzających.



W związku z tym zwracam się z niniejszymi pytaniami

 Czy przy odpowiednim zabezpieczeniu możliwe byłoby stałe otwarcie Kopca

 Czy Miasto analizowało możliwość i koszty otwarcia Kopca w większą ilość dni        
w roku, poza Świętami Narodowymi

 Czy były rozważane alternatywne warianty wykorzystania Kopca Wolności, np. pod 
wystawy artystyczne lub użytek komercyjny (wynajem pod lokal gastronomiczny 
etc.)?



Z góry dziękuję za odpowiedź.

Z wyrazami szacunku,


